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Vi tycker planen är gedigen och uppskattar arbetet som ligger bakom den. Vi hoppas att 

kommunen kommer att finansiera den på den nödvändiga nivån och på lång sikt.  

Vi saknar bara omnämnandet av hotet från tamkatter och de åtgärder som eventuellt planeras 

för att skydda häckande fåglar emot det.   

Det är naturligtvis nödvändigt att balansera olika krav som gynnar olika delar av de viktiga 

biotoperna som finns vid strandängarna, och vi tycker detta har gjorts på ett rimligt sätt. Dock 

tycker flera av våra medlemmar att det kan vara bra att gynna de karismatiska rovfåglarna 

genom att behålla lite fler av de döda träden som föreslås fällas.  För övrigt understödjer vi de 

synpunkterna som vår medlem Tomas Seippel framför. 

Philip Shaw, för styrelsen NFÖ 


